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Hawai‘i International Conference on Chinese Studies (HICCS) brings together educators and
professionals from a wide range of fields in Chinese Studies to present papers on various aspects of
Chinese culture and society in mainland China, Taiwan, Hong Kong, Macau, and among overseas
Chinese societies. 
The goal of HICCS is to create an interdisciplinary atmosphere for our understanding of the past,
present, and future of Chinese society and addressing issues within China and in Chinese
communities throughout the world.
Honolulu is a vibrant city in the middle of the Pacific Ocean. Its central location provides a meeting
point where researchers within various disciplines of Chinese Studies can meet, discuss, and network
with scholars around the globe. 

CALL FOR PAPERS
Fourth Hawai‘i International Conference on Chinese Studies

In-person, Janurary 8-10, 2025 

September
2024

1st

Anthropology
Art and Art History
Business
Comparative Literature
Cultural Studies
Economics
Education
Family & Consumer Sciences
Film/Media Studies
Finance

D
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09/01/2024
Paper Submission

Deadline
Registration

Open
Paper Acceptance

Notification
Early Bird 

Registration Deadline
Registration

Refund Deadline
Conference Start

10/1/2024 11/15/202411/1/2024 12/1/2024  1/8/2025

Early Bird Rate (Paid by November 15, 2024
After November 15, 2024

$185
$220 Center for Chinese Studies

University of Hawaii at Manoa

Scan to Submit PaperMore Information : hiccs@hawaii.edu,  (808) 956-8891

Chinese & English
Chinese & English

BilingualBilingual

 .Health Sciences
History
Journalism/Communication
Language Pedagogy
Law
Library Sciences
Linguistics
Literature
Marketing
Philosophy

Political Science
Psychology
Public Administration
Religion
Sociology
Theater/Music/Performance
Studies
Translation Studies
Travel Industry Management

Moore Hall 417
1890 East-West Road

Honolulu, HI 96822 
U.S.A.

Full refunds can be returned (minus a US $25 service fee) for requests on or
before December 1, 2024. After December 1, no refunds will be allowed.

Papers may address one or more of the listed topics of Chinese Studies . Participants must submit a
paper title, an abstract (500 word limit), and a proposal (1000 word limit or 1500 Chinese character
limit). Chinese and English papers are allowed.
Co-presenters are permitted in the case of co-authored research. The paper submission must make
the identities of all participants clear and indicate who will be presenting the paper. Upon acceptance,
each presenter must register for the conference separately and pay the full registration fee.

http://manoa.hawaii.edu/hiccs


主题

重要日期

注册费用

主办方

HICCS第四届年度研讨会将征求世界各地相关领域的专家学者惠赐论文，共同讨论包含两岸四地
与海外华裔社群多元的文化、社会相关议题。HICCS将涵盖中国与世界华人社群，我们期待各界
专家参与盛会，共创一个有关华人社会之过去、现在、和未来研究的跨领域对话平台。举办地檀

香山位于太平洋中心，是东、西方交通中枢。届时，希望这个充满活力的城市，藉其地利之便，

能提供全球不同领域的学者，一个绝佳的交流、讨论以及分享的场域。

论文征集
Hawai‘i International Conference on Chinese Studies
第四届研讨会（线下）2025年1月8日-10日

2024年9月1日

人类学
美术与艺术史 
商学
比较文学
文化研究
经济学
教育
家庭与消费学
电影/媒体研究
金融

截止日期

2024年
9月1日

论文征集截止日期 会议开放注册 论文收录通知 早鸟价格截止日 注册退费截止日 会议启动日

2024年
10月1日

2024年
11月15日

2024年
11月1日

2024年
12月1日

2025年
1月8日

早鸟价格 （2024年11月15日之前注册）
2024年11月15日之后注册价格

$185
$220

夏威夷大学中国研究中心

扫码提交论文获取会议更多信息 hiccs@hawaii.edu,  (808) 956-8891

中英中英双语双语

简介

 .
医药相关科学
历史
新闻/传播学
语言教学法
法律
图书管理
语言学
文学
市场营销学 
哲学

政治学
心理学
公共行政
宗教学
社会学
戏剧/音乐/表演艺术
翻译学
旅游业管理

Moore Hall 417
1890 East-West Road

Honolulu, HI 96822 
U.S.A.

12月1日或之前取消注册可全额退款（收取25美元手
续费)，晚于2024年12月1日将概不退款

论文
提交的论文应包括至少上述会议主题之一，提交内容包括：论文题目、摘要（500字以内）、论文
描述 (1000英文字以内或1500 中文字以内)。论文语言可为汉语或英语。
会议接受联合作者共同提交论文， 在提交过程中须提供论文所有作者的信息，并注明论文发言
人，论文一经大会采纳，每位论文发言人需单独注册会议并缴纳会议注册费。

http://manoa.hawaii.edu/hiccs
mailto:hiccs@hawaii.edu
mailto:hiccs@hawaii.edu
mailto:hiccs@hawaii.edu

